
ASL-APO100

自動門襟車

Automatic Placket Opener



F E A T U R E S產 品 特 點

自動送布 , 速度更快。
Automatic fabric feeding improves 

efficiency.

冷刀切適合任何顏色布料 , 無刺激氣味更環保、健康。 
單刀、雙刀可選。

Cold cutting is suitable for fabrics of any color, with 
no irritating odor, making it more eco-friendly and 
healthier. Available in single-knife or double-knife 

options.

鋪布和縫製過程均使用激光定位。
The fabric spreading and sewing 

processes both use laser 
positioning.

自動收料夾具 
Auto collecting 

device

大小可調的吸風功能 , 適合不同厚度的布料 , 防止布料移位錯層。
Adjustable suction motor is suitable for different thickness of fabric, and prevent misalignment between layers.



1 鋪布和縫製過程均使用激光定位 ,加上自動送料功能 ,三重保證車縫精度。
Laser positioning for both fabric spreading and sewing process, with additional auto feeding function, all these can 
achieve high sewing precision.

5 壓腳寬窄可調 ,車縫寬度和長度可調 ,切割長度可調 ,適合不同尺寸的衣服。車縫時布料張緊度可調 ,
令布料更平整 ,縫製更平滑。
Programmable center knife and foot lift is suitable for different size of placket.

2 冷刀切割替代激光切割 ,白色布料不會發黃 ,也不會散發刺激氣味 ,更加環保。
Cold cutting replaces laser cutting. White fabrics will not turn yellow and no irritating odor is released, making it more 
environmentally friendly.

6 參考工作效率 :5個 /分鐘 /1 台機 /人 , 可同時操作 2台機。
6000個 /10 小時 /2台 /人
Reference production speed: 5pcs/min/1 machine/ operator. 
1 operator can run 2 machines at the same time. 
6000pcs placket/ 10 hrs/ 2 machines/ operator.

3 單刀或雙刀可選。
Available in single-knife or double-knife options.

4 可調負壓吸風定位裝置 ,適合不同厚度的布料 ,並能防止布料移位或上下錯層。
Equipped with adjustable suction motor, suitable for different thickness of fabric. And ironning is not required before 
sewing and also can prevent misalignment between layers.

E F F E C T效 果



由於對產品的改良及更新，本產品型錄中之產品規格及外觀的修改恕不事先通知 !
The specification and/or appearences of the equipment described in this catalogue 
are subject to change without previous notice because of modification. SEP. 2025

型號
Model ASL-APO100

功率
Power 1500W

電壓
Voltage 220V

工作氣壓
Air Pressure 0.5-0.6Mpa

真空電機功率
Air Suction Motor Power 750W

縫紉最高速度
Max Sewing Speed 3500sti/min

縫製針距
Stitch Length 1-5mm

機針型號
Needle Type DB*1

淨重 / 毛重
N.W / G.W 370kg / 488kg

機器尺寸

Machine Size
(W)1680×(D)1410×(H)1320mm

裝箱尺寸
Packing Size (W)1800×(D)1450×(H)1520mm

S P E C I F I C A T I O N S規  格


